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PROTOKÓŁ Nr LXVII 

z Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 29 listopada 2022 roku. 

 

Ad. pkt. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył LXVII w bieżącej kadencji obrady 

sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie.  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 Radnych w obradach udział bierze 

15 Radnych, co zgodnie z ustawą czyni Radę zdolną do podejmowania prawomocnych 

uchwał.  

Poinformował, że w związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu 

Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób 

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego 

przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2020 r. poz.713 

ze zm.) poinformował, że obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Radnych, Panią Burmistrz Stąporkowa Dorotę 

Łukomską, Skarbnika Gminy, Komendanta Komisariatu Policji w Stąporkowie podkom. 

Krzysztofa Serek, Prokuratora Rejonowego w Końskich Sebastiana Mroza, Prezes ZNP 

Teresę Polak oraz sołtysów. 

Ad. pkt. 2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej poinformował, że do Biura Rady 

Miejskiej wpłynęły złożone należycie projekty uchwał: projekt uchwały w sprawie ustalenia 

stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców oraz projekt uchwały w sprawie 

przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 

wprowadzenie do porządku obrad LXVII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie projektu 

uchwał w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu 

zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym 15 głosami „za” wprowadziła powyższy projekt 

uchwały, który został umieszczony w porządku obrad w pkt.8 ppkt. h. 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 

sesji projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

−  „za” – 13 głosów 

 − „przeciw” – 0 głosów 

 − „wstrzymało się” - 2 głos 

wprowadziła powyższy projekt uchwały, który został umieszczony w porządku obrad   

pkt.8 ppkt. i. 
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W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi 

jego integralną część. 

W związku z brakiem pytań i uwag do projektu porządku obrad LXVII sesji Przewodniczący 

Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 15 głosami „za” przyjęła porządek obrad 

LXVII sesji.  

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część.  

Ad.pkt.3.  Przyjęcie protokołów z LXV i LXVI sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty protokołów z poprzednich sesji 

zostały przesłane Radnym drogą mailową oraz wyłożone w biurze Rady Miejskiej. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za” – 14 głosów 

− „przeciw” – 0 głosów 

− „wstrzymało się” - 1 głos 

Przyjęła protokół LXV sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

− „za” – 13 głosów 

− „przeciw” – 0 głosów 

− „wstrzymało się” - 2 głos 

Przyjęła protokół LXVI sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie. 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odczytał informację o działaniach 

między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Pani Burmistrz Dorota Łukomska, powiedziała, że w gminie Stąporków dużo się dzieje. 

Dodała, iż zostały pozyskane rekordowe środki zewnętrzne, które wpływają na to, iż gmina 

jest jedną z najmniej zadłuż w kraju. Nadmieniła, że inwestycje wykonywane są z środków 

własnych oraz zewnętrznych. Dodała, że od roku 2015 gmina Stąporków nie zaciągnęła 

żadnych zobowiązań. Kolejno od roku 2018 gmina pozyskała 60 mln zł. Pani Burmistrz 

powiedziała, że przed gminą kolejne inwestycje, wykonywane dla mieszkańców gminy 

Stąporków. Powiedziała, że wszystkie inwestycje są odpowiedzią na oczekiwania 

mieszkańców. Pani Burmistrz skierowała podziękowania w kierunku  pracowników urzędu 

i jednostek podległych za merytoryczną pracę i rzetelność. Podziękowała radnym, sołtysom 

oraz mieszkańcom za współpracę na rzecz gminy Stąporków.  Nadmieniła, iż w ostatnim 
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czasie został przygotowany projekt budżetu na 2023 rok, który został złożony m.in. Radnym 

Rady Miejskiej w Stąporkowie. Dodała, że na 2023 rok gmina zabezpieczyła ponad 25 mln zł 

na inwestycje. Powiedziała, że do  najważniejszych inwestycji należą m.in:  

- Budowa sali gimnastycznej przy szkole nr 1 w Stąporkowie. Gmina na inwestycję pozyskała 

4 500 000 zł. 

- Budowa budynku użyteczności publicznej w Niełkaniu. Dodała, że w budynku będzie 

znajdowała się m.in. bawialnia, świetlica, remiza, siłowania, salka fitness. Gmina 

na inwestycję pozyskała 2 500 000 mln zł.  

- Budowa świetlicy wraz  garażem w miejscowości Mokra oraz rozbiórka istniejącego 

budynku. Gmina na inwestycję pozyskała 330 000 zł. Pani Burmistrz Dorota Łukomska 

powiedziała, iż w całej gminie zostanie wykonana modernizacja oświetlenia 

na energooszczędne. Gmina na inwestycję pozyskała 5 mln zł. Dodała, iż w ramach tego 

zadania zostanie dobudowana linia oświetleniowa w Gosaniu i Koziej Woli. Nadmieniła, 

że w przyszłym roku zostaną wykonane przystanki które, zostały w br. wyburzone. Dodała, 

iż przystanek w Furmanowie, Adamku, Hucisku, zostanie wykonany do 23 grudnia br. Pani 

Burmistrz Dorota Łukomska powiedziała, iż 17 grudnia br. Wojewoda Świętokrzyski wydał 

zarządzenie dotyczące zbycia na rzecz gminy Stąporków zbiornika wodnego przy ulicy Miłej 

w formie darowizny. Dodała, iż po podpisaniu aktu notarialnego gmina przystąpi 

do opracowania dokumentacji na modernizację zbiornika wodnego. Powiedziała, 

że w ostatnim czasie do ZGKiM został zakupiony sprzęt m.in. pługopiaskarka, minikoparka 

z lawetą oraz samochód asenizacyjny. Dodała, że w przyszłym roku zostanie zakupiony 

kolejny samochód asenizacyjny oraz dodatkowy sprzętu. Pani Burmistrz powiedziała, 

że przed gminą kolejne zadania do wykonania. Termomodernizacja Publicznego Przedszkola 

w Stąporkowie  oraz szkoły w Krasnej. Dodała, iż inwestycje zostaną wykonane ze środków 

zewnętrznych i gminnych. Gmina na ten cel pozyskała 3 500 000 zł. Powiedziała, że na dwa 

najbliższe lata zaplanowana została przebudowa budowa i remont dróg gminnych 

oraz mostów. Gmina na pozyskała ponad 5 900 000 zł, przeznaczone na budowę mostu 

Grzybów- Czarnecka Góra, remont  mostu w Bieniu, przebudowa drogi gminnej Wąglów- 

Błaszków, drogi gminnej w Wólce Plebańskiej, ul. Mokra Wielka Wieś, ul. Piaskowa 

w Stąporkowie, drogi wewnętrznej w Gosaniu, drogi gminnej od ul. Miłej do Błaszkowa, 

drogi wewnętrznej w Odrowążu. Dodała, że zostanie wykonany remont drogi gminnej 

w Niekłaniu Wielkim, ul Żabia w miejscowości Błaszków, Świerczów Mały, ul. Zielona Góra 

w Niekłaniu Małym, Luta, ul. Górna w Hucisku, w Stąporkowie: ul. Tysiąclecia, 

ul. Żeromskiego oraz  ul. 1 Maja oraz Komorów Góry. Nadmieniła, iż w projekcie budżetu 

na 2023 zawarto plan utwardzenia terenu przy bloku numer 13 na Placu Wolności 

w Stąporkowie. Dodała, że zostanie opracowana dokumentacja na remont ul. Górnej 

w Stąporkowie. Wykonanie wspomnianej drogi wymagać będzie przejęcia od mieszkańców 

tamtejszych terenów gruntów pod budowę brakującego odcinka drogi. Pani Burmistrz 

powiedziała, iż na przyszły rok planuje się opracowanie dokumentacji na drogę 

w miejscowości Piasek. Dodała, iż regulowany jest stan dróg które w kolejnych latach zostaną 

przebudowane. Nadmieniła, iż droga w Wąglowie za torami w niedługim czasie zostanie 

zakończona. Powiedziała, że trwa regulacja drogi w Wielkiej Wsi, drogi wewnętrznej 

w  Niekłaniu Wielkim za ul. Powstańców, ul. Jasna w Wólce Zychowej,  droga Wólce 

Plebańskiej oraz Odrowążu. Pani Burmistrz powiedziała, że opracowywana została 
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dokumentacja na budowę brakującego odcinka chodnika od ul. Staszica w Stąporkowie 

do Huciska. Kolejno budowa nastąpi po przyjęciu gruntów od prywatnych osób. Nadmieniła, 

iż przejęte grunty zostaną wykorzystane do wykonania chodnika. Dodała, iż na przyszły rok 

zaplanowano opracowanie dokumentacji na zagospodarowanie terenu dawnego Uzdrowiska 

w Czarnieckiej Górze. Dodała, iż inwestycja ma polegać na przebudowie i budowie 

infrastruktury Uzdrowiskowej obejmującej urządzenie terenów zielonych i wyposażenie w ich 

urządzenia umożliwiające pełnienie funkcji rekreacyjnych, leczniczych typu między innymi 

ścieżki zdrowia, skwery, sensoryczne place zabaw siłownia zewnętrzna utworzenie urządzeń 

lecznictwa uzdrowiskowego typu tężnia, grota solna, obiekt typu ruska bania, komora 

normobaryczna, trasy leczenia spacerowego do terenoterapii, promenady uzdrowiskowe, 

powiązane parkingi oraz budynki przeznaczone na utworzenie pomieszczeń do celów 

leczniczych. Pani Burmistrz powiedziała, iż zaplanowano opracowanie dokumentacji 

na modernizację budynku świetlicy  w miejscowości Czarna. Powiedziała, iż zaplanowano 

opracowanie dokumentacji na zagospodarowanie terenu przy zbiorniku na Miłej 

w Stąporkowie w ramach, której przewiduje się rekultywację zbiornika. Dodała, że będzie 

miało to miejsce  po przejęciu zbiornika.  Powiedziała, że zaplanowano zagospodarowanie 

terenów wokół  poprzez budowę między innymi małej architektury, placu zabaw, siłowni, 

altany, przebieralni, natrysków, szaletów zmodernizowanie plaży wybudowanie pomostów, 

wędkarskich mola, budowa domków na małą gastronomię oraz parkingów. Nadmieniła, 

iż planowane jest opracowanie dokumentacji na budowę pumptrack i skate parku Stąporkowie 

oraz miasteczka do nauki jazdy rowerowej dla najmłodszych. Pani Burmistrz powiedziała, iż 

opracowywana jest dokumentacja na budowę kanalizacji w Odrowążu, Niekłaniu Wielkim 

oraz w Niekłaniu Małym. Dodała, iż trwa opracowywanie dokumentacji na budowę 

kanalizacji w  Gosaniu oraz Czarnieckiej Górze.  Kolejno po opracowaniu dokumentacji 

gmina będzie starała się o uzyskanie pozwolenia na budowę oraz pozyskanie środków 

zewnętrznych na powyższe inwestycje. Nadmieniła, iż została opracowana dokumentacja 

dotycząca odwodnienia drogi osiedlu Tysiąclecia do ul. Piłsudskiego, które zostaną wykonane 

prawdopodobnie w przyszłym roku. Pani Burmistrz powiedziała, iż w Ogródku 

Jordanowskim Stąporkowie planowana jest budowa obiektu małej architektury. Dodała, 

że na terenie gminy Stąporków planowana jest budowa w  kilku sołectwach przydomowych 

oczyszczalni ścieków w formie zaprojektuj i wybuduj. Gmina na ten cel pozyskała 4 mln zł. 

Nadmieniła, iż zostanie wybudowany odcinek sieci wodociągowej w miejscowości Niekłań 

Mały od ul. Hubala w formie zaprojektuj i wybuduj. Dodała, że zaplanowano opracowanie 

dokumentacji projektowej na ujęcie wody na terenie gminy Stąporków oraz utwardzenie 

terenu przy świetlicy w Komorowie. Pani Burmistrz powiedziała, iż przedstawione przez nią 

inwestycje są częścią, tych umieszczonych w projekcie budżetu na 2023 rok, nad którym 

w grudniu lub styczniu odbędzie się głosownianie. Dodała, iż w ramach porozumienia Miast 

Północy zintegrowanych inwestycji terytorialnych współfinansowanych z RPO 

w perspektywie finansowej 2021- 2027 gmina złożyła plany inwestycji, które umożliwiają 

uzyskania w najbliższych latach środków zewnętrzne. Nadmieniła, iż gmina do tej pory 

skutecznie pozyskuje środki zewnętrzne. Dodała, że jeżeli będzie możliwość pozyskania 

środków na niżej wymienione inwestycja to gmina  również będzie się starać pozyskiwać 

środki nie tylko w ramach Miast Północy. Powiedziała, iż do planów należą: dofinansowanie 

działalności  przedszkoli, utworzenie nowych miejsc w placówkach dla dzieci, doposażenie 

https://www.google.com/search?client=firefox-b-d&q=pumptrack&spell=1&sa=X&ved=2ahUKEwiKya-xquf7AhXQDRAIHdCHDqIQkeECKAB6BAgGEAE
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istniejących placów w niezbędny sprzęt, materiały edukacyjne doposażenie dofinansowania 

dla rodziców do ponoszonych przez nich kosztów opieki nad dzieckiem w celu powrotu 

rodzica do pracy i zapewnienie dziecku prawidłowej opieki. Kolejno dofinasowanie 

na zapewnienie opieki psychologa i pedagoga dla dzieci i młodzieży ze szkół podstawowych 

i ponadpodstawowych oraz dla mieszkańców gminy. Dodała, iż projekty mając na celu 

edukację osób dorosłych i seniorów. Projekt edukacyjny i opiekuńcze dla mieszkańców. 

Wycieczki edukacyjne i profilaktyczno- terapeutyczne. Zatrudnienie pracowników między 

innymi w placówkach opiekuńczo-wychowawczych świetlicach wiejskich dla podniesienia 

jakości usług. Projekt mający na celu dofinansowanie realizacji akcji profilaktycznej 

w szpitalach, przychodniach na terenie gminy Stąporków. Bezpłatne badania umożliwiające 

wykrywanie różnorodnych chorób. Doposażenie lokalnych oddziałów przychodni na terenie 

gminy w niezbędny sprzęt jak m.in. do leczenia stomatologicznego. Zatrudnienie 

pracowników pomocy w przychodniach dla podniesienia jakości usług medycznych. Projekty 

mające na celu realizację usług opiekuńczych, specjalistycznych, usług opiekuńczych 

w formie zatrudnienia w projekcie opiekunek psychologów, fizjoterapeutów świadczących 

usługi w miejscu zamieszkania osoby niesamodzielnej. Projekty na utworzenie miejsca 

spotkań dla lokalnej społeczności. Projekty na dofinansowanie na działalność ośrodków 

kultury i sportu w Stąporkowie. Projekty na doposażenie świetlic wiejskich na terenie gminy 

Stąporków. Projekty mające na celu podniesienia  jakości spędzenia czasu wolnego przez 

organizację wyjazdów do ośrodków kultury. Projekty na wybudowanie zewnętrznego letniego 

basenu na terenie Stąporkowa. Projekty mające na celu utworzenie infrastruktury kulturalnej 

i społecznej oraz realizacja działań dla lokalnej społeczności zwiększającej atrakcyjność danej 

miejscowości, także pod względem bezpieczeństwa. Projekty na uzbrojenie terenu 

pod zabudowę mieszkaniową w miejscowości Mokra. Projekty na dofinansowanie dla małych 

średnich przedsiębiorstw na  zakup nowego sprzętu, realizacja nowych inwestycji projekty 

na dotacje i wsparcie pomostowe dla osób nie pracujących. Projekty na szkolenia zawodowe 

mające na celu podniesienie kwalifikacji, przekwalifikowania osób dorosłych częściowo 

dofinasowanie. Projekty na dofinasowanie do szkoleń dla osób pracujących, przedsiębiorców 

oraz JST z zakresu wykorzystania technologii informacyjno-komunikacyjnych w pracy. 

Projekty na zakup oprogramowania, projekty dla przedsiębiorców projekty na utworzenie 

punktów konsultacji dla przedsiębiorstw realizacja projektów mających na celu do poprawę 

infrastruktury drogowej i komunikacyjnej. Projekty na utworzenie punktów doradztwa 

biznesowego na ternie gminy Stąporków oraz na utworzenie strefy inwestycyjnej 

w Stąporkowie. Projektu na dofinansowanie na utworzenie nowego oznakowania na szlakach 

turystycznych oraz utworzenia miejsc odpoczynku. Utworzenie punktu z informacji 

turystycznej umieszczenie czytelnych map, zwiększenie dostępności dojazdów do szlaków. 

Projekty na przebudowę budynków użyteczności publicznej, która dotyczy domu dla służby 

w zabudowie folwarcznej pozostałościach zespołu Dworskiego w Niekłaniu Wielkim 

z przeznaczeniem na muzeum. Projekt na zagospodarowanie terenów nieopodal zbiornika 

w Czarnej sąsiadującego z terenami Świętokrzyskiego Centrum Rehabilitacji w Czarnieckiej 

Górze. Projekty na promocje turystyki prozdrowotnej projekty na kampanię informacyjno-

promocyjną atrakcji turystycznych miejsc rekreacji występujących na terenie gminy. Projekty 

na wykorzystanie OZE na wykorzystanie w budynkach użyteczności publicznej 

oraz mieszkalnych w gminie Stąporków. Projekt na budowę nowych odcinków oświetlenia 
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led, farm  fotowoltaicznych, modernizacja budowa ujęć wody na terenie gminy Stąporków, 

urządzenia instalacji służących do zagospodarowania wód. Projekty na montaż na terenie 

gminy pojemniku do segregacji odpadów. Projekty na modernizację i doposażenie PSZOK. 

Projekty na zakup urządzeń nowej technologii służącej gospodarce wodo-ściekowej. Projekty 

na unieszkodliwianie gospodarowanie komunalnych odpadów ściekowych powstających 

w oczyszczalni ścieków w celu odzyskania np. w biogazownie, spalarnie, kopostownie. 

Projekty na budowę przebudowę remont dróg mostów i chodników na terenie gminy 

Stąporków. Projekty na modernizację przystanków autobusowych na terenie gminy 

Stąporków oraz stworzenie elektronicznego systemu informacji komunikacji publicznej. 

Projekty na dofinasowanie budowy ścieżki rowerowej na odcinku Czarniecka Góra, 

Stąporków Odrowąż, Niekłań oraz Sołtyków  wraz z miejscami postoju dla rowerzystów. 

Pani Burmistrz powiedziała, że gmina planuje pozyskać środki i wykonać poniższe 

inwestycje w ramach projektu „Żelazne Doliny” między innymi modernizacja szlaku pieszo 

rowerowego ze Stąporkowa do  Rezerwatu Skałki Piekło. Utworzenie szlaku  pieszo 

rowerowego z rezerwatu Skałki Piekło do Sobótki. Remont przebudowa świetlicy w Czarnej 

wraz z zagospodarowaniem terenu. Zagospodarowanie terenu w Czarnieckiej Górze pod 

uzdrowisko. Zagospodarowanie  zbiornika wodnego i terenu przy Miłej wraz z obsługą 

rowerzystów. Zagospodarowanie terenu przy stacji kolejowej w Czarnieckiej Górze 

i Stąporkowie. Dobudowanie stacji obsługi rowerów, która zostanie wyposażona m.in.  stację 

ładowania roweru elektrycznego, stacja naprawczą z narzędziami, wiaty, palenisko na grilla 

miejsca parkingowe na rowery oraz samochody, oświetlenie. Pani Burmistrz powiedziała, 

iż do najważniejszych zadań realizowanych w okresie między sesyjnym należało wydanie 

zarządzeń. Dodała, iż wszystkie są dostępne na BIP. Ponadto uczestniczyła w spotkaniach 

dotyczących bieżącego funkcjonowania urzędu i jednostek podległych oraz zajmowała się 

sprawami wynikającymi z bieżącej działalności urzędu jednostek podległych. Nadmieniła, 

iż nastąpił odbiór końcowy inwestycji pod nazwą przebudowa budynku świetlicy 

w Świerczowie, oraz przebudowa drogi wewnętrznej między ul. Słowackiego, 

a ul. Konopnickiej w Stąporkowie remont drogi Wielka Wieś, Smarków. Dodała iż zostały 

pozyskane środki  z lasów państwowych. Kolejno został wykonany remont dróg gminnych 

w miejscowości Stąporków ul. Sienkiewicza oraz ul. Reymonta. Nadmieniła, iż gmina 

otrzymała  dofinansowania w kwocie 1 mln zł do wyżej wymienionego zadania. Dodała, 

iż gmina czeka na podpisanie umowy. Budowa małej architektury w miejscowości 

Furmanów, Lelitków, Wólka Plebańska, Wielka Wieś oraz Hucisko. W ramach strategii 

zintegrowanej inwestycji terytorialnej Miast Północy, zostały przedstawione projekty 

komplementarne do pozyskania środków. Pani Burmistrz powiedziała, iż dokonano odbioru 

częściowego inwestycji pod nazwą budowa kanalizacji sanitarnej w Stąporkowie 

przy ul. Lipowej, ul. Spacerowej, ul. Gutów, ul. Wspólnej ul. Prusa wraz z dwoma 

pompowniami ścieków. Dodała, iż środki zostały pozyskane z zewnątrz. Nadmieniła, 

iż ogłoszono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na głęboką modernizację 

energetyczną budynków użyteczności publicznej szkoły w Krasnej oraz przedszkola 

w Stąporkowie. Budowę świetlicy z pomieszczeniami remizy w Mokrej wraz z rozbiórką 

istniejącego budynku. Dodała, iż był to kolejny przetarg który został ogłoszony. 

Przeprowadzono postępowanie w trybie zamówienia z wolnej ręki  na dostawę sprzętu 

i oprogramowania IT w ramach programu przebudowa świetlicy wiejskiej w miejscowości 
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Świerczów wraz z zakupem  wyposażenia. Podpisano umowę na opracowanie dokumentacji 

projektowej na przebudowę budynku w studni artezyjskiej w Odrowążu. Dodała, iż zakupiono 

sprzęt do świetlicy wiejskiej w Świerczowie. Nadmieniła, iż przygotowano ogłoszenie 

w prasie oraz obwieszczenie i zawiadomienia o wyłożeniu do publicznego wglądu projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla ul. Staszica i terenu po Gaspol-u 

oraz przygotowano dyskusję publiczną która odbyła się  25 listopada br. Pani burmistrz 

zaprosiła radnych oraz sołtysów  6 grudnia br. na spotkanie w urzędzie Miejskim w sali 

konferencyjnej. Dodała iż, tego dnia o godz. 10:00 odbędzie się spotkanie w sprawie 

bieżącego funkcjonowania SP ZOZ, o godz. 12:00 spotkanie dotyczące w sprawie 

przedstawionego przez gminę miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu przy ul. Staszica, ul. Piłsudskiego oraz terenu po dawnym Gaspol-u oraz w sprawie 

dotyczącej sprzedaży węgla. Pani Burmistrz przekazała iż Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej otrzymał na wypłatę dodatku węglowego kwotę 7 569 950 zł, natomiast 

na dodatek innych źródeł otrzymali kwotę 892 500 zł, dla podmiotów wrażliwych 255 000 zł. 

Dodała, iż w momencie otrzymania środków przez Urząd Wojewódzki Miejsko-Gminny 

Ośrodek Pomocy Społecznej będzie sukcesywnie wypłacał pieniądze przeznaczone 

na dodatek węglowy dla mieszkańców. Nadmieniła iż na dzień 29 listopada br. zostało 

wypłaconych ponad 1700 wniosków. Skierowała zapytanie w sprawie odczytania wydanych 

zarządzeń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że nie zachodzi potrzeba odczytywania 

zarządzeń, ponieważ są dostępne na BIP.   

Radny Edward Mazur odniósł się do przedstawionych planów inwestycyjnych. Powiedział, 

iż na wykonanie inwestycji przy dotychczasowym czasie realizacji potrzeba na nie setki lat. 

Radny Edward Mazur podał przykład, iż przez 12 lat gmina Stąporków wykonała 5 km 

kanalizacji sanitarnej, z 260 km. Powiedział, że wszyscy chcieliby, aby wszystkie 

przedstawione inwestycje zostały wykonane w gminie Stąporków. Skierował się do pani 

burmistrz, ponieważ nie przedstawiła kwoty jaka została przeznaczona na świetlicę 

w Świerczowie. Dodał, iż tą inwestycję wydano 1 100 000zł z których gmina otrzymała 

dotacje w kwocie 360 000 zł. Powiedział, iż Pani Burmistrz nie zaznaczyła że zakupiony 

samochód asenizacyjny nie jest nowy lecz kilkuletni, pozostały sprzęt nie jest nowy 

Powiedział, że gmina Stąporków nie sprzedaje węgla jak to robią wszystkie inne gminy. 

Radny Jacek Trudnos dopytał czy w wielu przedstawionych przez Panią Burmistrz 

inwestycjach nie umknęła budowa boiska ze sztuczną nawierzchnią, która byłaby dostępna 

w dni świąteczne dla wszystkich dzieci w gminie Stąporków. Powiedział, że niejednokrotnie 

poruszał temat, lecz słowa zostały zbyte. Nadmienił, iż w Stąporkowie nie ma żadnego boiska  

z nawierzchnią sztuczna, która byłaby dostępna w soboty oraz niedzielę, aby dzieci nie 

musiałyby przeskakiwać przez ogrodzenie. Dodał, że aby pograć w piłkę niedzielę trzeba  

udać się do Końskich, Szydłowca. Powiedział, że od niedawna zostało zamknięte ogrodzenie 

przy szkole nr 1 w Stąporkowie. Dodał, że w Stąporkowie nie ma miejsca gdzie w niedzielę 

można pograć na boisku. Powiedział, że przejeżdżając koło szkoły nr 2 w Stąporkowie 

widział grupkę osób grających na boisku, przy którym furtka była zamknięta,  dzieci grające 

przeskoczyły przez tamtejsze ogrodzenie. Po raz kolejny poprosił o interwencję w tej sprawie. 

Dodał, że wszystkie gminy w Końskich posiadają boiska, które są czynne cały tydzień. 

Nadmienił, iż na tych obiektach znajduje się monitoring. Ponownie powiedział, iż boiska 
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w gminie Końskie są dostępne w święta.  Radny Jacek Trudnos powiedział, że w gminie 

Stąporków jest spore zainteresowanie grą w piłkę. Dodał, iż gmina Stąporków jest tylko 

znana z chuligańskich wybryków. Powiedział, aby się nie dziwić się mieszkańcom ponieważ  

szukają rozrywek poza gminą. Ponownie poprosił, o uwagę w tej sprawie, ponieważ jest 

to jedna z ważniejszych rzeczy.  

Burmistrz Dorota Łukomska  odniosła się do słów radnego Edwarda Mazura. Powiedziała, 

że przytoczone przez nią plany dotyczą podpisanego porozumienia Miast Północy 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych współfinansowanych z RPO w perspektywie 

finansowej do 2027 roku. Dodała, że gmina przedstawiła wszystkie możliwe propozycje 

w postaci planu na podstawie wytycznych. Powiedziała, że to jak będzie wyglądała realizacja 

będzie uzależnione od wszystkich. Nadmieniła, że w gminie Stąporków ciągle trwają 

budowy. Dodała, że gmina może nie wygląda dobrze w rankingach wspólnoty. Pani 

Burmistrz powiedział, że dzięki dobrej współpracy udało się dużo osiągnąć. Nadmieniła, 

iż od 2015 roku gmina nie zaciągała pożyczek, a mimo tego zostają wykonywane duże 

inwestycje dla mieszkańców gminy.  Dodała, iż sala gimnastyczna przy szkole w Krasnej 

została wybudowana, natomiast sala przy szkole nr 1 w Stąporkowie zostanie wykonana. 

Powiedziała, iż wykonywanych jest dużo inwestycji  oraz pozyskiwane zostają duże środki 

zewnętrzne. Nadmieniła, że ma nadzieję, iż pracownicy nie odejdą z urzędu co wpłynie 

na dalszą dobrą współpracę. Pani Burmistrz Dorota Łukomska odniosła się do kwestii węgla. 

Powiedziała, że w gminie Stąporków mieszkańcy mieli możliwość zakupu węgla, który 

sukcesywnie na składzie przy ul. Staszica w Stąporkowie w kwocie 2 000 zł zostaje 

dostarczany. Dodała, że jeżeli  węgiel dotrze na skład w miejscowości Mokra i Niekłań 

również będzie sprzedawany w niższej kwocie. Nadmieniła, że prowadzone są rozmowy 

z czwartym przedsiębiorcą, który zamierza wejść na rynek Stąporkowa. Dodała, 

iż ma nadzieję, że się nie wycofa. Dodała, że są to lokalni przedsiębiorcy i gmina chce z nimi 

współpracować i dać im możliwość zarobku. Powiedziała, że gmina Stąporków 

prawdopodobnie była pierwszą gminą w kraju, która rozpoczęła rozmowy w sprawie węgla. 

Pani Burmistrz, powiedziała, iż lokalni przedsiębiorcy znają rynek, a przede wszystkim znają 

się na specyfice tej działalności i gmina chce, aby prywatni przedsiębiorcy się tym zajmowali. 

Ponownie zaprosiła na spotkanie 6 grudnia br. o godz. 14:00 na którym zostaje przedstawione 

więcej szczegółów. Powiedziała, że węgiel w preferowanej cenie na terenie gminy można 

zamawiać. Dodała, iż mieszkańcy gminy skorzystali z tej formy i ponad 200 ton węgla 

zostało sprzedane. Nadmieniła, że nie zna żadnej innej gminy oraz nie słyszała, żeby 

sprzedała 200 ton jak miało miejsce na terenie gminy Stąporków. Dodała, iż mieszkańcy 

już w części zostali zaopatrzeni w węgiel, oczywiście zapotrzebowania jest dużo 

i sukcesywnie pomoc zostanie udzielona mieszkańcom, aby tani węgiel trafił do ich domów. 

Pani Burmistrz Dorota Łukomska  odniosła się do boisk w gminie Stąporków. Powiedział, że 

nie słyszała o zamykaniu boisk w Stąporkowie weekendy. Dodała, że gmina posiada 

kompleks boisk wybudowanych z pozyskanych środków w Niekłaniu, Stąporkowie oraz 

boisko wielofunkcyjne w Krasnej. Dodała, że nikt nie zgłaszał informacji o zamknięciu boisk. 

Zobowiązała się do wyjaśnienia tematu zamknięcia boisk na weekendy. Dodała, 

iż w weekendy odbywały się rozgrywki i boiska były dostępne. Zwróciła się do pana radnego 

Jacka Trudosa, iż podczas spotkania 6 grudnia br. zostanie sprawa wyjaśniona 

lub telefonicznie.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Panią Burmistrz o sprecyzowanie godzin 

i tematów spotkań 6 grudnia br.  

Pani Burmistrz Dorota Łukomska powiedziała, że 6 grudnia o godz, 10:00 odbędzie się 

spotkanie dotyczące bieżącego funkcjonowania SP ZOZ, o godz. 12:00 spotkanie dotyczące 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu przy ul. Staszica, 

Piłsudskiego oraz terenu po dawanym Gaspolu, a o godz. 14:00 będzie miało miejsce 

spotkanie w sprawie węgla. Dodała, że godziny mogą zostać uszczegółowione według 

propozycji. 

Radny Edward Mazur podziękował, pani burmistrz za wyjaśnienie tematu dotyczącego 

węgla.  

Radny Jacek Trudnos odniósł się do tematu zamknięcia boisk. Powiedział, że  zapewnia, 

iż boiska w niedziele są zamknięte. Dodał, że osobiście przyjechał parę razy na kompleksy 

boisk i niestety wszystkie bramy i furtki były zamknięte. Nadmienił, że jedynym elementem, 

który może wprowadzić w błąd, jest fakt iż grające dzieci przeskoczyły przez zamknięte 

ogrodzenie. Radny powiedział, że ta sytuacja ma również miejsce w dni powszednie. Dodał, 

również iż uczestnicy klubu dziecięcego funkcjonującego w Stąporkowie niejednokrotnie 

napotkali się z sytuacją, iż spotykając się o umówionej godzinie wszystkie bramy i furtki były 

zamknięte. Dodał, że z każdym przyjazdem istniało ryzyko czy boisko będzie otwarte czy też 

zamknięte. Ponowie powiedział, że w weekendy boisko jest zamknięte  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że sprawa zamkniętych boisk jest 

do wyjaśnienia z kierownikiem PSP nr 2 w Stąporkowie. 

Radny Jacek Trudnos powiedział, że w PSP nr 1 pojawiło się ogłoszenie, dotyczące 

zamykania furtki z powodu zagrożenia przez dziki. Dodał, że dziki nie wchodziły furtkami, 

lecz w miejscu, gdzie jest niższe ogrodzenie. Powiedział, że obecnie w weekendy ogrodzenie 

jest zamknięte.  

Ad. pkt 6. Przyjęcie sprawozdania z działalności ZGKiM w Stąporkowie za 8 m-cy 

2022 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Sławomir Dąbrowski odczytał protokół 

z przeprowadzonej w Zakładzie Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie 

kontroli, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radna Elżbieta Kołodziej opuściła posiedzenie  

W związku z brakiem pytań i uwag do przedstawionego protokołu Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w Stąporkowie w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za”  przyjęła 

„Sprawozdanie z działalności ZGKiM w Stąporkowie za 8 m-cy 2022 r”, które stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi 

jego integralną część. 

Ad. pkt 7.Ocena stanu bezpieczeństwa publicznego w mieście i gminne Stąporków: 

a) Informacja Prokuratora Rejonowego w Końskich. 

Przewodniczący Rady Miejskie Jacek Kołodziej poinformował, Radni otrzymali 

dokumenty wraz z materiałami przygotowanymi na obrady sesji i nie zachodzi potrzeba ich 

odczytania.  
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Prokurator Rejonowy Sebastian Mróz krótko zreferował przesłaną informację. 

Podziękował, za zaproszenie na posiedzenie Rady Gminy. Powiedział, że przestępczość jest 

zjawiskiem społecznym, który zawsze występował, występuje i występować będzie. Dodał, 

że zadaniem organów ścigania szeroko pojętej tj policji, prokuratury we współdziałaniu 

z organami  samorządu terytorialnego jest  jak największe przeciwdziałanie przestępczości, 

aby w jak najlepszym stopniu budować bezpieczeństwa lokalnej społeczności. Nadmienił, 

iż przesłane dane wskazują iż w gminie Stąporków poziom zwalczania przestępczości jest na 

dość wysokim poziomie w porównaniu do innych gmin powiatu koneckiego pozostających 

we właściwości tutejszej prokuratury. Zwrócił uwagę na najistotniejsze kategorie przestępstw: 

w kategorii życiu i zdrowiu. Dodał, że takie przestępstwo od 2021 roku w gminie Stąporków 

przestępstwa najpoważniejsze nie występują. Nadmienił, że w roku 2021 jak i 2022 roku 

do 31 października br. prokuratura nie odnotowała żadnych postępowań w kategorii 

przestępstw najpoważniejszych takich jak: zabójstwa ciężkie uszkodzenia ciała, bójki 

oraz pobicia. Prokurator Rejonowy Sebastian Mróz powiedział, iż należą się ukłony 

w kierunku  policji, która stoi na pierwszym froncie walki z przestępczością bo niewątpliwe 

działania podejmowane przez lokalną policję jak i komendę powiatowa policji w Końskich 

powodują, że  wyniki z tej kategorii zostały w tych latach osiągnięte. Dodał, że wśród  

kategorii przestępstw, które bezpośrednio wpływają na poczucie bezpieczeństwa lokalnej 

społeczności, wskazał przestępstwa w zakresie bezpieczeństwa w komunikacji. Odniósł 

się do danych, w których odnotowano spadek tejże przestępczości. Nadmienił, iż na ten stan 

rzeczy niewątpliwie miały działania profilaktyczne podejmowane przez policję. Zwrócił  

uwagę na najpowszechniejsze przestępstwo z tej kategorii czyli przestępstwo prowadzenia 

pojazdów mechanicznych w stanie nietrzeźwości lub po użyciu substancji odurzających, 

substancji psychotropowych. Dodał, iż w tej kwestii odnotowany znaczący spadek tychże 

przestępczości. Nadmienił, iż znaczący spadek został odnotowany  w takich kategoriach jak 

przestępstwa znęcania, przestępstwa nie alimentacji. Na ten spadek miały wpływa szeroko 

podejmowane działania profilaktyczne. Dodał, iż mam nadzieję, że w przyszłym roku 

ponownie wystąpi na posiedzeniu rady miejskiej i przekaże informację, że poziom zwalczania 

przestępczości, który wpływa na poczucie bezpieczeństwa mieszkańców jest pozytywny.  

b) Informacja Komendanta Komisariatu Policji w Stąporkowie. 

podkom. Krzysztof Serek, powiedział, że dane statystyczne zostały przesłane do tut. Urzędu. 

Zwrócił uwagę na kwestie dotyczące zwalczania przestępczości narkotykowej, która 

w gminie jest dość intensywna. Dodał, iż z tego typu zdarzeń w ubiegłym roku miało miejsce 

18. Nadmienił iż nastąpił spadek do poprzedniego roku, mimo tego nadal jest znaczący. 

Nadmienił, iż to zagadnienie w najbliższych miesiącach będzie omawiany i zwalczany. 

Dodał, ze narkotyki są dostępne oraz zażywane przez coraz to młodsze osoby. Nadmienił, 

iż to zjawisko należy zwalczać. Odniósł się do słów pana prokuratora w kwestii akcji 

profilaktycznych w zakresie jazdy w stanie nietrzeźwości. Dodał, że akcje te prowadzone 

są zarówno w mediach jak i na terenie gminy. Nadmienił, że w roku ubiegłym miały miejsce 

32 zatrzymania z tytułu prowadzenia pojazdów pod wpływem alkoholu, ale również pod 

wpływem środków psychoaktywnych. Powiedział, iż od stycznia br. do końca listopada 

br. odnotowano 31 tego typu zdarzeń. Ostatnią kwestią poruszana przez podkom. Krzysztof 

Serek było przekierowanie działań policji w kontekście wykroczeń ujawnionych na terenie 

gminy Stąporków. Powiedział, że za ubiegły rok odnotowano wzrost ogólnej liczby 
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stwierdzonych wykroczeń i nałożonych mandatów  w liczbie 743. Nadmienił, iż w ubiegłym 

roku miało miejsce 131 wykroczeń ujawnionych tj, spożywanie alkoholu pod sklepami 

w parkach , natomiast liczba w br. zwiększyła się do 289. Dodał, iż jest to duży problem 

od którego dużo się zaczyna od się od niedozwolonego spożywania alkoholu w różnych 

miejscach co kolejno wpływa na  zaśmiecanie oraz pojawiają się  chuligańskie historie. 

Dodał, iż trzeba z tym problemem należy walczyć. Nadmienił, iż  nie uda się wyeliminować 

w 100 %, lecz działania policji wpłyną na ograniczenia tego problemu. Podkom. Krzysztof 

Serek powiedział, że w okresie ostatnich 9 miesięcy zwiększyła się  aktywność policyjnych 

działań pod kątem organizowania spotkań z mieszkańcami w tematyce bezpieczeństwa. 

Podkreślił, że profilaktyka jest bardzo ważna w kontekście przestępstw „ na wnuczka”, 

o których dużo się mówi w telewizji, organizowane są spotkania i mimo tego dalej pojawiają 

się sytuacje, że w ten sposób starsze osoby są oszukiwane. Dodał, iż w tym zakresie policja 

zwiększa ilość spotkań w celu zmniejszenia tych  zdarzeń. Powiedział, iż należy uświadamiać 

społeczeństwo, że policja nigdy nie dzwoni i nie prosi o pieniądze. Mało tego nie prosi 

o przekazywanie danych telefonicznie. Nadmienił, iż takie zdarzenie daje sygnał 

i uświadamia,  że po drugiej stornie słuchawki znajduje się oszust. Na koniec skierował 

podziękowania w stronę Pani Burmistrz, radnych za wsparcie finansowe, które zostało 

wykorzystane na zakup  radiowozu dla jednostki w Stąporkowie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej imieniu radnych oraz mieszkańców 

skierował podziękowania w stronę pana komendanta Policji w Stąporkowie oraz prokuratury 

w Końskich za wszystkie podejmowane działania, które wpływają na coraz to większe 

bezpieczeństwo w gminie Stąporków co zostało ujęte w sprawozdaniu. Powiedział, 

iż przestępstw się nie zniweluje lecz, podejmowane działania wpływają na ich spadek.   

c) Informacja Zarządu Miejsko-Gminnego Związku OSP RP. 

Radny Edward Mazur powiedział, że jako jeden ze starszych druhów chciał uzupełnić 

i wyjaśnić kilka spraw. Powiedział, że straż w gminie Stąporków działa prężnie. Dodał, 

iż w gminie funkcjonuje 9 jednostek, które  wspólnie do września br. wyjechały 428 razy. 

Dodał, że jednostki bez względu na wpisany rejestr wyjeżdżają do różnych zdarzeń.  

Nadmienił, iż w Miejsko Ochotniczej Straży Pożarnej w Stąporkowie działa prężnie 

młodzieżowa i dziecięca straż pożarna, znane w całej Polsce oraz poprzez udział 

w międzynarodowych olimpiadach również w świecie. Radny Edward Mazur powiedział, 

że prezes wraz z zarządem Miejsko Ochotniczej Straży Pożarnej pozyskuje środki zewnętrzne 

ze wszystkich możliwych miejsc. Dodał, że sprzęt którym dysponuje jednostka został w 80 % 

zakpiony z pozyskanych środków zewnętrznych.  Nadmienił, iż gmina pomaga jednostce lecz 

niekiedy  zostaje pomijana jak np. informacja, iż za pomocą własnych sił i środków w kwocie 

9 000 zł została wykonana posadzka w garażu, o czym nigdzie nie wspomniało. Powiedział, 

że straż w br. będzie obchodziła 10- lecie powstania. Dodał, że w przeciągu tych lat straż 

kolejno dysponowała samochodem obdarowanym od prywatnego właściciela kolejny 

natomiast pochodził z kolumny  sanitarnej, następnie Stara, który po dzień dziejesz jest 

na stanie. Radny Edward Mazur powiedział, iż w br. jednostka dostała nowy samochód 

strażacki. Nadmienił, iż wszystko podejmowane  działania są dzięki zarządowi, strażakom 

i mieszkańcom, którzy wspierali od samego początku straż w Stąporkowie. Podziękowania 

skierował do strażaków z całej gminy oraz jednostce Miejsko Ochotniczej Straży Pożarnej. 
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Burmistrz Dorota Łukomska powiedziała, że wszyscy są wdzięczni za działania 

Ochotniczej Straży Pożarnej na terenie Stąporkowa. Powiedziała, że wszystkie 9 jednostek 

gmina wyposaża w miarę możliwość i posiadanych środków. Dodała, że gmina Stąporków 

jest jedną z gmin, która zakupiła cztery nowe wozy strażackie. Powiedziała, iż na tym 

nie poprzestaje na bieżąco sprzęt dla wszystkich jednostek zostaje kupowany. Nadmieniła, 

że gmina posiada 36 miejscowości i gdyby pojawiła się możliwość, chęć mieszkańców 

do powstania nowej jednostki, taka jednostka by powstała. Zaznaczyła, iż  w ostatnim czasie 

gmina pozyskała z Ministerstwa Sprawiedliwości ponad 80 000 zł, z przeznaczeniem 

na kolejny sprzęt dla trzech jednostek straży pożarnej działającej na terenie gminy Stąporków. 

Powiedziała, że sporządzane są wnioski ochotniczych straży pożarnych co wpływa 

na skuteczne pozyskiwanie pieniędzy dla jednostek. Przyznała racje Panu Edwardowi 

Mazurowi, że jednostka w Stąporkowie wnioski przygotowuje we własnym zakresie. Dodała, 

że jeżeli zajdzie potrzeba pomocy gmina Stąporków deklaruje takie wsparcie. Nadmieniła, 

że współpraca gminy z druhami układa się dobrze. Pani Burmistrz skierowała podziękowania 

w stronę pana prokuratora oraz pana komendanta za skuteczne działania prowadzone 

na terenie gminy Stąporków.   

Przewodniczący Rady Miejskiej skierował w imieniu całej rady, sołtysów, mieszkańców 

podziękowania dla wszystkich jednostek OSP oraz druhów działających na rzecz dobra 

gminy. 

Ogłosił przerwę w obradach. 

Obrady wznowiono od punktu 8. 

Radna Elżbieta Kołodziej powróciła, na obrady. 

Ad. pkt. 8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wszystkie projekty uchwał pozytywnie 

zaopiniowane co do zgodności z prawem zostały szczegółowo omówione na posiedzeniu 

wspólnym Komisji Rady Miejskiej i ponieważ Radni mają je przed sobą i nie zachodzi 

potrzeba ich odczytania. 

Ad. pkt. 8. ppkt. a) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków na lata 2022-2026. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały 

wpłynęła autopoprawka, która była tematem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Miejskiej w Stąporkowie. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

-„za” – 11 głosów  

-„przeciw” – 0 głosów 

-„wstrzymało się” – 1 głosy 

Podjęła uchwałę Nr LXVII/455/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stąporków na lata 2022-2026. 

W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych. 

Imienny wykaz głosownia zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 
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Ad. pkt. 8. ppkt. b) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż do przedmiotowego projektu uchwały 

wpłynęła autopoprawka, która była tematem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady 

Miejskiej w Stąporkowie 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

-„za” – 13 głosów  

-„przeciw” – 0 głosów 

-„wstrzymało się” – 1 głosy 

Podjęła uchwałę Nr LXVII/456/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 

2022 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosownia zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 8. ppkt. c) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 

Stąporków z  organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXVII/457/2022 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Stąporków 

z  organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 

3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023, która stanowi 

integralną część protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 8. ppkt. d) Projekt uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2022 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go 

pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXVII/458/2022 w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2022 r, która stanowi 

integralną część protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 8. ppkt. e) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2023 r. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXVII/459/2022 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2023 r, która stanowi 

integralną część protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 8. ppkt. f) Projekt uchwały w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2023 r. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXVII/460/2022 w sprawie określenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2023 r, która stanowi 

integralną część protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 8. ppkt. g) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2023 r. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXVII/461/2022 w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie na 2023 r, która stanowi 

integralną część protokołu.  

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 8. ppkt. h) Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, 

młodzieży, uczniów oraz rodziców. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę 

Nr LXVII/462/2022 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców, która stanowi integralną część protokołu.  
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W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych.  

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 8. ppkt. i) Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Kielcach. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

-„za” – 11 głosów  

-„przeciw” – 0 głosów 

-„wstrzymało się” – 3 głosy 

Podjęła uchwałę Nr LXVII/463/2022 w sprawie przekazania skargi do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Kielcach. 

W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych. 

Imienny wykaz głosownia zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego 

integralną część. 

Ad. pkt. 9. Sprawy różne. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Pani Beata Trojanowska mieszkanka Stąporkowa powiedziała, iż przedstawiona 

na ostatnich obradach sesji petycja w sprawie oznakowania dróg, została pozytywnie 

rozpatrzona. Skierowała podziękowania panu staroście, zarządowi dróg, radnym 

oraz wszystkim zainteresowanym. Dodała, że wystosowała kolejne dwie petycje. Pierwsza 

skierowana do Starosty Powiatowego w Końskich, Mieszkanka Stąporkowa odczytała treść 

petycji „zwracam się do wyżej wymienionego urzędu z żądaniem o umieszczenie progów 

zwalniających oraz zamontowanie sygnalizacji świetlnej przy szkole podstawowej nr 1, przy 

ul. 1 Maja w Stąporkowie. Pomimo tego iż na ulicy przy wyżej wymienionej szkole 

umieszczono znak drogowy informujący o dozwolonej prędkości 40 km/h to jednak 

nie wszyscy kierujący pojazdami dostosowują się do tego znaku. Po konsultacjach z radą 

rodziców, a także dyrekcją szkoły stwierdzili iż zamontowanie progu zwalniającego, montaż 

sygnalizacji świetlnej byłaby skutecznym zabezpieczeniem przed ewentualnymi wypadkami. 

Dlatego domagam się w imieniu wszystkich zainteresowanych tą sprawą o szybkie 

i skuteczne działanie ze strony starostwa”. Dodała, iż pod petycją podpisali się rodzice 

i dyrekcja, nauczycieli wspomnianej szkoły. Poprosiła radnych o złożenie podpisów pod 

przytoczoną petycją. Mieszkanka Stąporkowa przytoczyła treść drugiej petycji, która 

skierowana jest do tut. urzędu „Zwracam się do wyżej wymienionego urzędu z żądaniem 

o wprowadzenie  całkowitego zakazu używania fajerwerków na terenie gminy Stąporków. 

Moje żądania są zasadne ponieważ wybuchy fajerwerków powodują nie tylko hałas, 

ale także stwarzają niebezpieczeństwo. Podczas odpalania różnego rodzaju petard dochodzi 

do wypadków w których poszkodowani są ludzie, ale też dochodzi do uszkodzenia mienia 

i nierzadko do pożarów. Cierpią  w dużym stopniu też zwierzęta zarówno te domowe 

jak i leśne, które niejednokrotnie ponoszą śmierć ze strachu czy też z innego powodu. 

Zwierzęta posiadają bardzo wyczulony słuch więc dla nich jest to traumatyczne przeżycie, 
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a w momentach wybuchu są wystraszone  i bezbronne bez poczucia bezpieczeństwa. Dlatego 

jesteśmy zobowiązani do ochrony całego społeczeństwa w tym także zwierząt i obrony 

naszego środowiska naturalnego którego jesteśmy nierozerwalną częścią do niszczącymi 

siebie”. Pani Beata Trojanowska poprosiła radnych o złożenie podpisów pod petycją.   

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do przedmówczyni  z prośbą o pozostawienie 

petycji radnym w celu złożenia ewentualnych podpisów. Powiedział, że podczas przerwy 

do urzędu przyjechała pani dyrektor PSP nr 2 w  celu wyjaśnienia oraz przekazania 

regulaminu korzystania z boisk. Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał fragment 

regulaminu, iż boiska są ogólnodostępne w okresie od kwietnia do końca października 

w pozostałych miesiącach są nieczynne. Dodał, iż ksero regulaminu udostępnionego 

przez panią dyrektor Joannę Bernat zostaje dołączony do niniejszego protokołu. Natomiast 

jeżeli chodzi o szkołę podstawową nr 1.  Dodał, że względu na zniszczenia, dokonywane 

przez dziki i w obawie o dalsze również boiska, brama oraz furtka zostają zamknięte przy 

czym furtka na klucz. Dodał, że wyjaśnienie złożyły panie dyrektorki.  

Radny Jacek Trudnos powiedział, że furki przy szkole nr 1 są również zamykane na klucz.  

Wyraził, swoje zdziwieni z powodu zamykania boisk w okresie  jesienno zimowym 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że jest to zgodne z regulaminem.  

Pan Paweł Bartosiński sołtys z Huciska poruszył temat pana doktora Adama Jakubca 

z przychodni w Stąporkowie. Powiedział, że z powodu choroby dwa razy udał się do pana 

doktora na wizytę. Dodał, iż za każdym razem pan doktor stwierdził, że jest zdrowy na drugi 

dzień może udać się do pracy. Nadmienił, iż w ostatnim czasie zachorował na bostonkę 

objawy podobne do ospy. Powiedział, iż do pana doktora udał się z gorączką, strasznym 

bólem. Lekarz stwierdził, że żadnych zmian nie dostrzega. Dodał, że opisał całą sytuacje 

na Facebooku. Powiedział, że czekał na pozytywne komentarze niestety takich nie było. 

Dodał, że w związku z tym, że 70 osób wypowiedziało się negatywnie na temat pana doktora, 

pojawił się na obradach sesji, aby poruszyć ten temat.  Sołtys przytoczył komentarze napisane 

przez mieszkańców w sprawie pana doktora. „ doktor po badaniu mojego taty stwierdził, 

że nie ma się co przejmować wszystkim i sam nie bierze leków na swoje dolegliwości, 

w nocy tata dostał zawału serca”. Kolejny komentarz „byłem z raną nogi pan doktor  zalecił 

opatrunek z octeniseptu i powiedział, że noga nie jest najważniejsza tylko Covid. 

Pojechaliśmy prywatnie do chirurga i okazało się, że była już martwica. Tyle skarg na niego 

nikt z tym nic nie robi”. Kolejny komentarz. „Poszłam z bólem serca stwierdził, że jestem 

za młoda i że mnie serce nie może boleć kazał iść do domu”. „Jako pacjentka chciałam 

skierowanie na zdjęcie gipsu nie dostałam skierowania ponieważ pan stwierdził że nie ma 

podstawy że ręka była złamana sam wcześniej skierował na założenie gipsu”.  „Teraz można 

sobie wyobrazić jaki ból człowiek nosi w sercu po stracie bliskich zmarłych przez brak 

kompetencji tego pana”. „Byłem raz po skierowanie na badania okresowe przed 40 rokiem 

życia, na co uzyskał odpowiedz od pana doktora, że po co pan się będzie badał skoro jest pan 

młody nic pana nie boli.”  „Kiedy zaczęła się pandemia miałem okazje być w przychodni 

z wysoką gorączką, brak węchu, utrata smaku lekarz zalecił podawanie rutinoscorbin i kazał 

iść do pracy”. „Dziwi mnie to że w innych gminach i ośrodkach są kompetentni  lekarze”. 

Sołtys na tym zakończył przytaczanie komentarzy pacjentów pana doktora. Powiedział, 

że nie pozostawi tak tej sprawy ze względu na to że cała gmina jak i miejscowości mają swoja 

historie. Dodał, że ośrodek jest od bardzo dawna. Nadmienił, że zaciągnął języka i usłyszał, 
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że ten lekarz musi być bo inaczej ośrodek przestanie istnieć. Sołtys powiedział, iż w XXI 

wieku jeżeli mieszkańcy są uzależnieni od lekarza  z Tomasza Mazowieckiego. Zwrócił się 

do radnych o zajęcie się przedstawioną sprawa.  Powiedział, że nie będzie problemu 

ściągnięcia telewizji i osób które wypowiadają się negatywnie na temat pana doktora. Dodał, 

że pan doktor stwarza niebezpieczeństwu, zdrowiu pacjentów nie powinien wykonywać 

takiego zawodu. Sołtys poruszył drugi temat dotyczący przystanków. Powiedział, nie 

pozwoli, aby mieszkańcy Huciska ul. Kieleckiej stali w błocie i moknąć ponieważ półtora 

miesiąca temu został rozebrany przystanek pomimo, że nie zagrażał życiu i zdrowiu. Dodał, 

że chce uzyskać odpowiedź kiedy nowy przystanek zostanie postawiony.   

Przewodniczący Rady Miejskiej  poprosił pana sekretarza o bieżące odpowiedzi. 

Radny Edward Mazur zapytał o nieobecność pani burmistrz na obradach sesji. Dodał, 

że poruszana sprawa jest bezpośrednio do niej skierowana. Powiedział, że mieszkańcy 

uważnie słuchali wypowiedzi pani burmistrz, także powinna być obecna i wysłuchać 

mieszkańców. Nadmienił, że temat dotyczący pana doktora jest znany od ok. roku 

i niejednokrotnie poruszany na obradach sesji jak i komisjach. Pan Radny powiedział, że pani 

burmistrz powinna przedstawić stanowisko mieszkańcom w kwestii pana doktora.  

Sekretarz Gminy  powiedział, że odpowiada w imieniu pani burmistrz oraz został 

upoważniony do wypowiadania się. Dodał, że jest przewodniczącym Rady społecznej 

i jednocześnie należy do wspomnianej przychodni w Stąporkowie. Nadmienił, że trwają 

poszukiwania lepszych lekarzy. Sekretarz zapytał sołtysa z  Huciska o to czy została złożona 

oficjalna skarga na pana doktora do pani dyrektor.  

Pan Paweł Bartosiński sołtys z Huciska odpowiedział, że nie. 

Sekretarz Gminy  oprosił o złożenie oficjalnej skargi, która rozpocznie procedury.  Dodał, 

iż żyjemy w państwie  prawa, nie chciałby robić nagonki w przypadku niezadowolenia 

z lekarza i działać niezgodnie z przepisami. Ponownie powiedział, iż funkcjonuje 

odpowiednia procedura, która rozpatruje zastrzeżenia, które wpływają chociażby 

na pracowników do Zakładu Gospodarki Komunalnej. Nadmienił, że są procedury 

rozpatrywania skarg i według nich rozpatrzyć sprawę dotyczącą pana doktora. Dodał, iż ten 

temat był przedmiotem obrad na radzie Społecznej, jeżeli znajdzie się lekarz lepszy od pana 

doktora dostanie zatrudniony. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał kto niszczy burzy przystanki oraz kiedy zostaną 

wybudowane nowe. 

Sekretarz Gminy powiedział, że przystanki demontowane są przez Zakład Gospodarki 

Komunalnej, poprzez zlecenia. Dodał, że najpierw zostaje wykonana podbudowa, lub 

uzupełniana, czynność ta jest zlecana na zewnątrz i kolejno zostaną zakupione i zamontowane 

przystanki. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy przystanki będą montowane przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej. 

Sekretarz Gminy  powiedział, że nie ma na ten moment dostatecznej wiedzy.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy w tej kwestii został ogłoszony przetarg.  

Sekretarz Gminy  powiedział, że obecnie są zlecone prace związane z podbudową 

lub jej uzupełnieniem. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że w temacie przystanków trwały 

już niejednokrotne rozmowy. Powiedział, że trwa obecnie rozbiórka przystanków i nie ma 

terminów co do wylewek.  

Sekretarz Gminy  powiedział, że prace związane z wylewkami pod przystanki będą 

zakończone do końca br.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał skarbnika gminy czy pieniądze na ten cel zostały 

zabezpieczone w budżecie gminy. 

Skarbnik gminy powiedział, że pieniądze zostały zabezpieczone. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że przystanki w miejscowości Hucisk powinny 

zostać wykonane do końca br.  

Sekretarz Gminy  powiedział, że ustali końcowy termin budowy przystanku. Dodał, 

że obecnie zostały zlecone prace dotyczące podbudowy pod przystankami.  

Pan Paweł Bartosiński sołtys z Huciska powiedział, że zabudowa pod przystankiem jest 

wykonana.  

Radny Kamil Zieliński powiedział, że chciał się zgłosić z wnioskiem  o zgłoszenie 

do Starostwa Powiatowego chęci współfinansowania wykonania chodnika na ul. Miłej 

od zalewu do  przejazdu kolejowego lub dalej. Dodał, że są duże plany w kwestii zbiornika 

przy ul. Miłej, przy którym ma powstać duży ośrodek wypoczynkowy. Nadmienił, iż chodnik 

stałby się uzupełnieniem tych planów i podniósłby bezpieczeństwo osób korzystających z tej 

drogi. Radny Kamil Zieliński poruszył temat węgla. Zapytał ilu mieszkańcom gminy udało 

się zakupić węgiel na preferencyjnych warunkach w kwocie 2 000 zł. 

Sekretarz Gminy  powiedział, iż węgiel w cenie 2000 zł zostaje sprzedawany przez 

przedsiębiorcę  mieszczącego się przy ulicy Staszica. Dodał, iż w dniu wczorajszym została 

pozyskana informacja, że mieszkańcom gminy sprzedano ok.60 ton węgla. Nadmienił, 

że przedsiębiorcy czekają na kolejną dostawę zamówionego węgla.  

Radny Kamil Zieliński zapytał, czy wspominany zakup węgla jest związany z rządowym 

programem dofinasowania polegający na złożeniu przez mieszkańców gminy wniosku 

do urzędu poprzez opłacenie faktury i kolejno udając się na skład. Dodał, czy jest 

zapewnienie przedsiębiorcy, że ten węgiel będzie w cenie 2000 zł, czy nie będzie miało 

miejsca sytuacja tego typu że prywatny przedsiębiorca nie podniesie ceny węgla.   

Sekretarz Gminy   powiedział, że wszyscy mieszkańcy gminy mają możliwość zakupu 

w preferencyjnej cenie 2000 zł zakupu węgla u przedsiębiorcy bez ograniczenia związanego 

z ograniczeniem półtorej tony.  Dodał, że taki zakup odbywa się obecnie  przy ulicy Staszica.  

Radny Kamil Zieliński zapytał, czy jest zapewnienie od  przedsiębiorcy, że ten węgiel 

będzie sprzedawany w cenie 2000 zł, czy nie będzie miało miejsca sytuacja, że przedsiębiorca 

nie podniesie ceny węgla. 

Sekretarz Gminy   powiedział, że na składzie przy ul. Staszica obecnie jest kilka rodzajów 

węgla,  w cenie 2 000 zł. 

Radny Tomasz Kurcabrt powiedział, iż chciał uzupełnić wypowiedź sołtysa z Huciska, 

lecz zostało wyjaśnione.  Dodał, że Radny Edward Mazu powiedział, że niejednokrotnie 

zostawał poruszany na komisjach temat dotyczący pana doktora. Nadmienił, iż osobiście 

dostawał telefony od mieszkańców, że pan doktor nie chce wypisywać skierowań na badania, 

nie chce leczyć słysząc odpowiedzi, że nic pani/panu nie dolega. Powiedział, że 8 lat czeka  

na wiatę przy ulicy Koneckiej. Dodał, iż ma nadzieję, że w Hucisku zostanie szybciej 
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wybudowany przystanek niż przy ul. Koneckiej. Dodał, iż wspominany przystanek został 

rozebrany, by  ukazać co się za nim znajduje.  

Radny Jacek Trudnos powiedział, boiska są nieczynne zgodnie z regulaminem. Dodał, 

że gminy takie jak Końskie, Skarżysko, Szydłowiec mają całoroczne regulaminy, a gmina 

Stąporków jest jedyną gminą, która posiada półroczne ograniczenia w korzystaniu z boisk. 

Nadmienił, że wszystko co odbiega od normy jest związane z gminą Stąporków. Zwrócił 

się do pana sekretarza. Wypowiedzi sołtysa z Huciska na temat pana doktora wysłuchało 

ponad 40 osób. Dodał, że według niego nie powinno się wymagać od sołtysa złożenia 

pisemnej skargi. 

Sekretarz Gminy powiedział, że boiska zamykane są w okresie zimowym  od 1 listopada 

do 30 marca. Dodał, że w pozostałym okresie są otwarte w dzień powszedni do godziny 

22:00. 

Radny Jacek Trudnos zapytał dlaczego w listopadzie boiska są już zamknięte. 

Sekretarz Gminy powiedział, że ze względu na bezpieczeństwo w listopadzie zostają boiska 

zamykane.  

Radny Jacek Trudnos powiedział, że bezpieczeństwo wiąże się ze zdrowiem. Dodał, 

że dla dzieci w wieku 8- 12 lat bezpieczeństwo i zdrowie jest tym większe im więcej ma 

ruchu i jeżeli go nie ma rozwoju oraz zdrowia. Nadmienił, że dzieci posiadają inne 

zainteresowania nie związane ze zdrowiem, których jako dorośli nie chcieli by widzieć 

u swoich dzieci.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że temat dotyczący boisk zostaje przekazany 

protokołem do pani dyrektor PSP nr 2. Dodał, że pod regulaminem widnie podpis dyrektor 

pani Joanna Berant. 

Radny Jacek Trudnos powiedział, aby przedstawione przez pana sołtysa komentarze 

mieszkańców dotyczące pana doktora, zostały potraktowane jako zgłoszenie. Dodał, 

że rozmawiał z kilkoma lekarzami i nikt nie chce pracować w Stąporkowie. Nadmienił, że jest 

wdzięczny sołtysowi iż miał odwagę poruszyć ten temat bo nie każdy ją ma. Ponownie 

poprosił o potraktowanie tej sprawy poważnie. Nadmienił, iż mieszkańcy poruszają ten temat 

potajemnie. Ponownie powiedział, iż przedawnione przez pana sołtysa z Huciska komentarze 

mieszkańców w sprawie pana doktora powinny zostać potraktowane poważnie. Powiedział, 

że rozmawiał z kilkoma lekarzami na temat podjęcia pracy w Stąporkowie. Dodał, 

że uzyskiwał odpowiedzi, iż w Stąporkowie nie chcą podjąć pracy. Nadmienił, iż dla lekarzy 

praca w Stąporkowie jest poniekąd przyczółkiem przetrwania zawodowego, czego 

mieszkańcy doświadczają. Powiedział, aby w gminie Stąporków zatrudnić odpowiednich 

lekarzy jak ma to miejsce w innych gminach. Nadmienił, aby wspólnie się zastanowić 

i rozwiązać problem związany z pozyskaniem lekarzy. 

Sekretarz Gminy powiedział, że poszukiwani są lekarze w całej Polsce. Poprosił, 

aby nie uogólniać wszystkich lekarzy i porównywać do pana Jakubca. Dodał, że mieszkańcy 

z innych lekarzy są zadowoleni. Nadmienił, że temat jest znany i poszukiwane 

są rozwiązania. 

Radny Łukasz Świerczyński powiedział, że nie prosi już o deski przy ławce, dziury i ubytki 

w jezdni. Zapytał pana sekretarza czy wykonywaną inwestycją wzdłuż ul. 1000 –lecia 

zajmuje się firma wyłoniona  w ramach inwestycji gminnej, czy firma komercyjna, która 
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wykonuje zadania na czyjeś zlecenie. Kolejno zapytał czy zostanie odtworzona nasada 

poprzez wsadzenie z powrotem krzewów.  

Sekretarz Gminy powiedział, że po zakończonych obradach sesji temat zostanie wyjaśniony. 

Radny Jakub Dajczer powiedział, że na ostatnich obradach sesji zwrócił się do pana 

sekretarza o przystanek w miejscowości Błotnica. Dodał, że z powodu zdewastowania 

wymaga pilnego pomalowania. Nadmienił, że radny Maciej Pokusa również poruszał temat 

pomalowania przystanku w Niekłaniu. Powiedział, iż w miejscowości Janów znajduje 

się przystanek zlokalizowany w lesie, który nie jest oświetlony i stwarza zagrożenie zwiane 

z dzikami. Dodał, że mieszkańcy korzystający z tego przystanku w ciemnościach muszą 

oczekiwać na przyjazd autobusu, busa. Radny Jakub Dajczer odniósł się do tematu 

powstawania nowych wiat przystankowych. Dodał, że w Czarneckiej Górze Świętokrzyskim 

Centrum Rehabilitacji mieszkańców  12 lat czekają nowa wiatę przystankową na którą nie ma 

miejsca. 

Pan Dobrowolski Tadeusz sołtys Lelitowa skierował podziękowania w stronę wicestarosty 

koneckiego pana Skowrona. Dodał, że zgodnie z obietnicą zostały wykonane barierki osłonne 

na groźnym przepuście w Lelitkowie. Powiedział, że chce poprzeć pana sołtysa z Huciska 

w sprawie dotyczącej pana doktora. Dodał, że mieszkaniec udał się do pana doktora 

ze stanem zapalnym nogi, pan doktor powiedział, że osoby umierają na Covid. Dodał, 

że gdyby ta osoba nie udałą się  do lekarza mogła nastąpić martwica oraz amputacja nogi. 

Nadmienił, iż sąsiad sołtysa z Lelitkowa również udał się do pana doktora, który zachorował 

na Covid z gorączka pan doktor powiedział, że może iść do pracy. Kolejnego dnia udał się do 

innego lekarza, który przepisał lekarstwa i wydał zwalenie chorobowe. Wyraził swoje 

niezadowolenie z powodu utrzymywania pana doktora na stanowisku.  

Radny Maciej Pokusa powiedział, że na ostatnich obradach sesji prosił o pomoc sekretarza 

w sprawie pisma złożonego 25 października 2021 roku do powiatu. Dodał, iż pismo dotyczyło 

niebezpiecznego odcinka drogi położonego pomiędzy ul. Zielona Góra do mostów 

w Niekłaniu Małym. Nadmienił, że chodzi o niebezpieczny odcinek o czym na ostatnich 

obradach sesji wyczerpująco przestawił treść pisma, w jakim stanie i jakie niebezpieczeństwo 

stwarza osoba poruszającym się. Dodał, iż pod pismem podpisał się on 100 mieszkańców 

wraz z panią burmistrz, panią sołtys oraz pana przewodniczący. Zapytał, czy w tej kwestii 

zostały poczynione kroki.  Radny Maciej Pokusa powiedział, iż na kolejnej sesji nie są obecni 

przedstawiciele powiatu. Dodał, że gmina Stąporków ma największą sieć dróg powiatowych. 

Powiedział, że główne drogi przebiegają przez miejscowości wiejskie, które są gęsto 

zaludnione. Nadmienił, iż większość sołtysów  bierze udział w obradach sesji z powodu 

bieżących spraw jak dróg  gminnych. Powiedział, że większość mieszkańców korzysta z dróg 

powiatowych. Dodał, iż miał pytanie do pana komendanta, który opuścił obrady sesji 

dotyczące odcinka drogi w Niekłaniu. Nadmienił, że czy nie jest on zagrożeniem 

i niebezpieczeństwem mieszkańców, przez stan techniczny. Ponownie poprosił pana 

sekretarza o interwencję i pomoc. Dodał, iż ten temat będzie przez pana radego Macieja 

Pokusa pilotowany. Powiedział, iż w opisywanym miejscu w przeciągu 6 miesięcy miały 

miejsce 4 poważne kolizje. Nadmienił, iż pani sołtys dzwoniła w sprawie uzupełnienia 

poboczy  kamieniami przy tym odcinku drogi, gdzie powstał dół. Dodał, iż uzupełnienie 

pobocza kamieniami byłoby krótkoterminowym rozwiązaniem z powodu rozniesienia przez 

samochody ewentualnych kamieni. Ponownie poprosił o interwencję w tej sprawie. 
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Nadmienił, że wspiera panią angażującą się w sprawy społeczne, która dostała odpowiedź od 

pana starosty w sprawie umieszczenia znaku stop. Dodał, że pod tym pismem również złożył 

podpis. Wyraził swoje zdziwienie, iż mieszkanka Stąporkowa uzyskała szybka odpowiedź 

na petycję. Dodał, iż również swoje pismo zatytułował petycja i uzyskała odpowiedź, 

iż na petycję odpowiedzi się nie udziela. Powiedział, iż mieszkańcy dopytują 

się w tej sprawie. Ponownie poprosił pana sekretarza o interwencję.  

Sekretarz Gminy   powiedział, że od pracowników urzędu dostał informację, iż do końca 

br. przystanki, wiaty zostaną zamontowane w miejscowości: Adamek, Hucisko i Furmanów. 

Dodał, że pozostałe przystanki zostaną  wykonane w przyszłym roku. Zwrócił się do Radnego 

Macieja Pokusy, iż po obradach sesji udadzą się do działu merytorycznego w celu ustalenia 

na jakim etapie jest przedstawiona sprawa.  

Radny Edward Mazur powiedział, żeby działania związane z przystankami zostawały 

planowane. Dodał, żeby wiaty zostawały rozbierane i od razu stawiane nowe, 

aby w przeciągu tygodnia prace zostaw  wykonane. 

Radny Tomasz Kurcabrt odniósł się do słów radnego Maciej Pokusy, który wypowiadał 

się w temacie dróg powiatowych i ubolewał, że na obradach sesji brakuje radnych 

powiatowych. Dodał, że wykonał rozeznanie wśród radnych powiatowych i nikt nie dostał 

zaproszenia na obrady sesji. Nadmienił, że nie wiedzieli o sesji która miała miejsce 

w październiku. Powiedział, iż osobiście zapytał radnego powiatowego pana Marana 

Domagałę o nieobecności na obradach sesji. Radny Tomasz Kurcbart powiedział, iż otrzymał 

odpowiedź że nie wiedział o terminie sesji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że do radnych powiatowych oraz do starostwa 

zostały zaproszenia wysłane zwykłym listem. Dodał, iż uczestnictwo w obradach sesji 

powinno być ich obowiązkiem, lecz z obserwacji wynika iż nie jest.  

Radny Maciej Poskusa powiedział, iż poruszony przez niego temat nieobecności radnych 

powiatowych podyktowany był tym iż sołtysi uczestniczących w obradach sesji z myślą 

o poruszeniu tematu dróg powiatowych. Dodał, iż większość miejscowości mieści 

się przy drogach powiatowych. Nadmienił, iż poruszony temat związany był z myślą 

o mieszkańcach. 

Radny Jacek Trudnos  zapytał czy na obrady sesji zostało wysłane zaproszenie pisemne  

do wicestarosty koneckiego pana Wiesława Skowrona. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że zostają wysyłane z Biura Rady zaproszenia 

do starostwa oraz do wszystkich radnych. 

Radny Jacek Trudnos   ponownie zapytał czy wicestarosta konecki został zaproszenie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż najprawdopodobniej pan wicestarosta nie 

będzie przyjrzał  na obrady sesji. Dodał, że zaproszenia są wysyłane według posiadanej listy 

zaproszonych gości.   

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił, się do pana sekretarza. Powiedział, że szykuje się 

inwestycja ulicy Szkolnej i do Szydłowca. Dodał, iż uzyskał informacje od radnego 

powiatowego Marian Domagała, że od grudnia br. zostaną rozpoczęte prace dotyczące 

ul. Szkolonej. Nadmienił, iż nie wie na ile ta informacja jest rzetelna. Powiedział, by urząd 

oraz wydział zajmujący się drogami miał na uwadze i pilotowała tą sprawę 

wraz z kanalizacją. Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż jest to jedyny dojazd 

dzieci do szkoły. Dodał, iż była prośba, by  inwestycja została wykonana w najmniej 
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uciążliwym momencie czyli w wakacje. Dodał, iż duża ilość prac spowodowała wcześniejszy 

termin wykonania inwestycji. Ponownie poprosił o pilotowanie tej sprawy, by radni mogli 

przekazywać mieszkańcom informacje o ewentualnych utrudnieniach oraz porozmawiać 

z rodzicami uczniów. Powiedział, że droga Szydłowiec – Niełkań jest drogą powiatową. 

Dodał, iż ul. Szkolna jest drogą dość wąską, po której dzieci udają się do szkoły. Kolejno 

przewodniczący Rady Miejskiej odczytał, pismo, które wpłynęło do biura rady  28.11. br., 

które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Edward Mazur zapytał, czy  mieszkańcy nie muszą składać wniosków o zakup 

węgla w urzędzie oraz czy w każdej chwil można udać się na skup do miejscowości Mokra, 

Niełkań oraz Stąporków ul. Staszica oraz zakupić węgiel w cenie nie większej niż 2 000 zł.  

Sekretarz Gminy   powiedział, że w obecnym czasie wnioski zostają składane do urzędu 

w celu zakupu węgla w preferencyjnej cenie. Dodał, że obecnie jest możliwość dokonania 

zakupu węgla w cenie 2 000 zł na składzie przy ulicy Staszica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał z jakiego tytułu zostają składane wnioski przez 

mieszkańców.  

Sekretarz Gminy powiedział, że jeżeli składy węgla nie będą sprzedawać towaru 

po preferencyjnej cenie 2 000 zł, gmina będzie wydawać zaświadczenia.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, na jakiej podstawie urząd będzie posiadać 

informacje kto z  mieszkańców zakupił węgiel, u danego przedsiębiorcy, a kto tego 

nie uczynił.  

Sekretarz Gminy   powiedział, że obecnie przedsiębiorcy dokonują sprzedaży w cenie 

2 000 zł i istnieje możliwość zakupu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał skąd gmina będzie posiadać wiedzę kto zakupił 

ten węgiel, a kto nie.  

Sekretarz Gminy   powiedział, iż obecnie sprzedawany węgiel jest poza limitem. Dodał, 

że jeżeli mieszkańcy nie zakupią węgla w preferencyjnej cenie, urząd będzie wydawał 

zaświadczenia o możliwości zakupu węgla w cenie 2000 zł. 

Radna Ewa Jankiewicz zapytała o pochodzenie sprzedawanego węgla.  

Sekretarz Gminy  powiedział, że węgiel posiada odpowiednie parametry jakości. Dodał, 

iż węgiel znajdujący się obecnie na składzie przy ul. Staszica pochodzi z Kazachstanu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do pana sekretarza. Dodał, iż gmina wypłaciła 

ok. 7 mln. złotych na dodatek węglowy. Zapytał o informację o wypłacie pozostałych 

wniosków. Nadmienił, że sukcesywnie są zostają wypłacane pieniądze na pelet, drzewo i inne 

paliwa. Powiedział, iż dostaje telefony od mieszkańców z pytaniem kiedy zostaną wypłacone 

środki na zakup węgla. Zapytał, czy urząd dysponuje informacją od wojewody o terminie 

przelewu. 

Sekretarz Gminy    powiedział, iż została wykonana interwencja u Pana Wojewody. Dodał, 

że po otrzymaniu pieniędzy od wojewody zostaną niezwłocznie przekazane mieszkańcom.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy jest informacja kiedy przelew pieniędzy może 

nastąpić.  

Sekretarz Gminy powiedział, że  gmina nie posiada takiej informacji.   

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy w ostatnim czasie do urzędu wpłynęła kwota 

od wojewody z przeznaczeniem na wypłatę dodatku węglowego.  

Sekretarz Gminy powiedział, iż w ubiegły tygodniu wpłynęły pieniądze na węgiel.  
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Skarbnik Gminy powiedział, że gmina od wojewody otrzymała w ostatnim czasie 4 mln. zł. 

Dodał, że w sumie w miesiącu listopadzie zostało przekazanych 7 mln zła na dodatek 

węglowy. Powiedział, że dzwonił do wydziału budżetowego Wojewody. Dodał, 

że pracownicy bali się udzielać informacji. Nadmienił, iż uzyskał tylko informację, 

że wojewoda czeka na pieniądze z Ministerstwa, które niezwłocznie będą przekazywane. 

Powiedział, iż chciał uzyskać informację według jakiego klucza do przekazywane zostają 

pieniądze, ponieważ inne gminy posiadają fundusze, a inne nie. Nadmienił, iż  nie uzyskał 

odpowiedzi. Powiedział, że pani burmistrz osobiście interweniowała u Wojewody, 

na co uzyskała odpowiedź, że sukcesywnie pieniędzy zostaną przekazane. Wyraził swoja 

opinię według której rząd nie posiada pieniędzy na ten  cel. Dodał, że rząd Bank 

Gospodarstwa Krajowego miał sprzedać obligacje, które na rynku się nie rozeszły. 

Powiedział, że w tej kwestii wypowie się więcej na obradach dotyczących budżetu na rok 

2023.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż radni musza odpowiadać na te pytania przed 

mieszkańcami trwają rozmowy z sołtysami. Dodał, że jest już grudzień zaczynają się mrozy, 

a pieniędzy nie ma. Poprosił o konkretną  informację, kiedy pieniądze na węgiel będą, którą 

można by było przekazać mieszkańcom. Powiedział, że 50 % kwoty już jest wypłaconych. 

Skarbnik Gminy powiedział, iż w dniu dzisiejszym gdyby zadzwonił do wojewody nikt nie 

udzieli informacji o terminie przekazywanych pieniędzy. 

Rady Maciej Pokusa powiedział, iż od społeczeństwa wie że duża część pieniądze dostało. 

Skarbnik Gminy powiedział, iż nie weźmie odpowiedzialności dotyczącej terminu 

przekazania pieniędzy. Wyjaśnił że przekazywanie pieniędzy odbywa się na zasadzie 

iż podatnik ma zobowiązanie podatkowe w kwocie 1000 i nie jest wiadomo kiedy zostanie 

ta kwota uregulowana. Dodał, że nie będzie wprowadzać mieszkańców w błąd. Nadmienił, 

iż gdyby uzyskał od wojewody informacje co do terminu wypłaty taką datę by przekazał 

wszystkim. Powiedział, iż takiej informacji nie posiada i nie uzyska ponieważ w Urzędzie 

Wojewódzkim nikt nie odpowie na pytanie co do terminu wypłat.  

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował panu skarbnikowi za szczerość. 

Rady Maciej Pokusa powiedział, iż dofinasowania na pelet, olej i na drewna pochodzą 

z innych źródeł finansowania oraz inna pula pieniędzy. 

Radny Tomasz Kurcbart zwrócił, się do pana sekretarza z pytaniem. Powiedział, czy radni 

mogą przekazywać informację mieszkańcom,, iż każdy chętny może zgłosić się na skład przy 

ul. Staszica i zakupić węgiel w kwocie 2000 zł. Kontynuując zapytał co jeśli węgla zabraknie 

na składzie.  

Sekretarz Gminy powiedział, w momencie braku węgla przy ul. Staszica w preferencyjnej 

cenie mieszkańcy udają się do urzędu. Dodał, iż obecnie gmina posiada informację, 

iż przedsiębiorca ma zamówiony węgiel, który w cenie 2 000zł zostanie sprzedawany. 

Radny Tomasz Kurcbart skierował pytanie do pana sekretarza. Powiedział, iż każdy 

mieszkaniec może zakupić węgiel na ul. Staszica pomimo, że wcześniej dokonał zakupu 

w  kopalni po preferencyjnych cenach.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powtórzył pytanie radnego Tomasza Kurcbarta. 

Sekretarz Gminy powiedział, iż każdy mieszkaniec może się udać na skład przy ul. Staszica 

i zakupić węgiel. Dodał, iż jest to niezależne czy dana osoba zakupiła węgiel po cenie niższej 

niż 2 000 zł. 
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Ad. pkt. 10. Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej z uwagi na wyczerpanie porządku obrad zamknął obrady 

LXVII sesji Rady Miejskiej, dziękując wszystkim za udział w obradach. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Małgorzata Zawada      Jacek Kołodziej  

 


